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                    Abstract
This article examines the relationship between different forms of political participation and the civic participation in organizations of ethnic minorities in the Netherlands. We have investigated the turnout rates and voting behaviour of migrants, the participation of councillors from ethnic minority groups and party of officials in four cities and the organizations of ethnic minorities in Amsterdam and on a national level. The combination of all this information supplies us with a picture of the civic community of the ethnic groups in the Netherlands and we theorize about explanations on differences between these groups.


Résumé
Cet article étudie le rapport entre les différentes formes de participation politique et la participation civique dans les organisations de minorités ethniques aux Pays-Bas. On s’est penché sur la participation au scrutin et le comportement électoral des migrants, la participation des conseillers de groupes ethniques minoritaires et des fonctionnaires de partis dans quatre villes, ainsi que sur les organisations de minorités ethniques à Amsterdam et à l’échelle nationale. La totalité de ces données nous fournit un portrait de la communauté civique que forment les groupes ethniques aux Pays-Bas. Des théories sont proposées pour expliquer les différences entre ces groupes.
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